
Interpelacja Nr 131 
z dn. 17 października 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie środków pozostałych z realizacji Budżetu 
Partycypacyjnego 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Mieszkańcy Kamionka i nie tylko oni zastanawiają się, jakie realnie koszty zostały 

poniesione na realizację zadań w I i  II edycji Budżetu Partycypacyjnego.  

Chodzi o to, czy po wykonaniu zadań pozostają środki, czy też przeciwnie – czy do 

realizacji Budżetu trzeba dokładać.  

Co się dzieje ze środkami, jeśli nie zostają wykorzystane – czy zasilają budżet 

dzielnicy, czy też pozostają w budżecie miasta, czy może stanowią rezerwę na 

wykonanie Budżetu Partycypacyjnego następnej edycji? 

Interesują nas projekty dla Kamionka oraz projekty ogólnodzielnicowe. 

 

Z wyrazami szacunku  

 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

   

     

  


